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Van Ekeren
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VERHUIZEN, WONING (VER)KOPEN,

VERZEKERINGEN & HYPOTHEKEN

Van Ekeren
 Kuiper
Woning- en Bedrijfsmakelaars

www.vanekeren.nl www.vanekerenkuiper.nl

Beatrixlaan 2a

T. 0183 672 999

E. info@vanekeren.nl E. info@vanekerenkuiper.nl

Je vindt onze moderne kantoren op twee prominente locaties:

Dalem - Gorinchem Leerdam

Voorwaartsveld 5a

T. 0345 632 100



3 DE BRUG | juli 2022

Voorzitterspraat

Door omstandigheden heeft het langer
geduurd dan dat u gewend bent. Maar
eindelijk, daar is hij weer ons clubblad De
Brug. Wat is er in het afgelopen half jaar
allemaal gebeurd.

Allereerst onze 110-jarige verjaardag.
Vele leden heb ik op deze avond mogen
feliciteren met het langdurige jubileum
van onze club. Trots ben ik op de 2 leden
die wij op deze avond hebben mogen
benoemen tot Lid van Verdienste. Teunis
Klok en Ton Schaaij hebben deze
waarderingsspeld en titel gekregen voor
de vele jaren dat zij actief zijn als
vrijwilliger van hun Leerdam Sport. Het
feest dat na het officiële gedeelte plaats
vond, was weer reuze gezellig en ging
door tot in de kleine uurtjes.

…..en ging door tot
in de kleine uurtjes.

Sportief gezien heeft het dit jaar niet
gebracht wat we ervan gehoopt hadden.
Na de winterstop een trainerswisseling
bij het 1e elftal. Glenn Calor werd bereid
gevonden om de rest van het seizoen
voor de groep te gaan staan met de
intentie om ook in het nieuwe seizoen de
hoofdtrainer te zijn. Met wisselende
successen behaalden we het einde van
de competitie. Het noodlot sloeg toe bij
Glenn en hij moest worden opgenomen
in het ziekenhuis. In samenspraak met
zijn gezin heeft hij moeten besluiten om
af te zien van het trainerschap voor het
seizoen ‘22/’23. Door deze beslissing die
wij natuurlijk respecteren moeten wij op
zoek naar een nieuwe hoofdtrainer. Wie
het gaat worden weet ik op dit moment
ook nog niet en als er een geschikte
kandidaat is zult u dat vernemen via onze
sociale media.

Wat ik ook wil melden dat we heel erg blij
zijn met de groei van onze club. Op de
vrijdagavond zal er een dames 8-tal aan een
KNVB-competitie deel gaan nemen. Ook de
jeugd weet de weg weer naar Leerdam Sport
te vinden en geregeld kunnen wij nieuwe
jeugdleden inschrijven. Wat ook het
vermelden waard is dat er bijna weer een
meisjes team MO15 is. Als dit clubblad
uitkomt is het Oranjefestival alweer achter
de rug. Gezien het aantal voorinschrijvingen
krijgt dat ook al de titel van een succesvol
evenement.

Na lang wachten
kregen we dan
eindelijk de sleutels…
Gelukkig na 3 jaar kon het weer. De afsluiter
van het seizoen, onze Familiedag. De
commissieleden hadden groots uitgepakt en
dat was aan het aantal inschrijvingen
duidelijk te merken. Onder een stralende zon
werden de wedstrijden afgewikkeld en voor
zover ik kon zien waren er alleen maar blije
gezichten. De hele middag en avond stonden
bol van activiteiten en een groot compliment
naar de organisatie is dan ook zeer zeker op
zijn plaats. Tijdens deze dag heeft Chantal
Blommers de Jan Sleeuwenhoek vrijwilligers
prijs in ontvangst mogen nemen. Ik denk een
terechte bekroning voor het vele werk wat zij
voor Leerdam Sport heeft gedaan.

En dan onze nieuwe accommodatie. Na
lang wachten kregen we dan eindelijk de
sleutels en konden we aan de inrichting
en verhuizing beginnen. Ons doel was om
met de familiedag alles klaar te hebben.
Ondanks dat de buiten aankleding nog
niet klaar was werd er met man en
macht aan gewerkt om dat doel te
realiseren. En ja hoor dankzij de inzet van
vele leden hebben we het voor elkaar
gekregen. Dank, heel veel dank aan
iedereen die hieraan meegeholpen heeft.
Ik mag wel zeggen dat het een plaatje is
geworden. Tal van complimenten
hebben wij mogen ontvangen voor de
stijl en de inrichting. Hoewel het er
allemaal al prachtig uit ziet is het nog
niet helemaal klaar. Maar medio
augustus moet de kantine en het gehele
buiten complex inclusief tribune klaar
zijn. De officiële opening van onze
nieuwe accommodatie zal plaats vinden
op vrijdag 16 september 2022 en op
zaterdag de 17e zullen er tal van
activiteiten plaats vinden voor leden en
niet leden om de opening te vieren. De
jongens die deze opening voorbereiden
hebben al een paar leuke voorstellen
liggen.

Als je over nieuwbouw praat komt ook
de sloop van het oude complex aan de
orde. Ik zelf heb het met pijn in mijn hart
staan aanschouwen. Dat wat onze leden
in de jarig 70 hebben gebouwd, werd
door de slopers nu met de grond
gelijkgemaakt. Natuurlijk weet ik ook wel
dat het zo ook niet verder kon en dat we
er iets moois voor terug hebben
gekregen. Laten we maar zo zeggen, we
hebben de foto’s en de herinneringen
nog aan onze accommodatie aan de
Quirinus de Palmelaan.

Ik wil graag eindigen met een oproep. Ik
heb het al meerdere keren gedaan maar
nog 1 keer doe ik deze oproep uit de
grond van mijn hart. Een vereniging kan
niet draaien zonder kader. De druk op de
bestuursleden en de diverse commissies
is gewoon te groot. Ik doe dan ook een
dringende oproep aan allen die Leerdam
Sport liefhebben, een functie in welke
vorm dan ook te gaan bekleden. Ik reken
op ieders medewerking.

John Boekelman
Voorzitter Leerdam Sport ’55



RIJBEWIJS AUTO (B)
RIJBEWIJS AANHANGER (BE)
RIJBEWIJS BROMFIETS (AM)

www.verkeersschooldejong.nl
0183 - 82 02 48 / 0345 - 61 38 14

info@afternet.nl     0345-615920 

Fonteinstraat 25, 4141 CE  Leerdam Alexy’s

www.alexys.nl
Fonteinstraat 17  4141 CE Leerdam   tel. 0345 - 61 32 12
Griekse specialiteiten in het hartje van Leerdam

www.juwelierstift.nl

Volg ons op
Facebook
voor leuke acties!

0345 – 614985 0345 – 633306

www.kopbeveiliging.nl www.kopict.nl

Techniekweg 18

4143 HV  LEERDAM

  Inbraak- / brandbeveiliging

  Telefooninstallaties
  Camerasystemen en toegangscontrole

  Hang- en sluitwerk
  Kluizen en archiefkasten

  Advies / Levering / Installatie
  Vraag gratis beveiligingsplan

  Overname bestaande systemen

  ICT Beheer
  Computers

  Computer en netwerkbeveiliging
  Webdesign

  Service en onderhoud
  Risico-inventarisatie
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Jubilarissen

Danny Sleeuwitz, Arjan Kersten, Kees Kwint, Richard Brandsma, Gert Heysteeg, Machel Kool, Danny Usmany
Raimond Schaaij, Ton Schaaij, Teunis Klok, Dennis Blommers

Lid van verdienste

Ton Schaaij en Teunis Klok



Praktijk voor Podologie Versantvoort
Registerpodoloog B

A.J.M. Versantvoort
Parmentierstraat 4
4143 HA  Leerdam
Tel. O345 - 617190

www.podologie-versantvoort.nl
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Even voorstellen: Remy Wijler

Sommige van jullie kennen mij al, maar
de meeste zeker nog niet. Laat ik mijzelf
dus eerst even voorstellen. Mijn naam is
Remy Wijler 36 jaar en sinds drie jaar
woonachtig in Leerdam. Samen met mijn
vrouw Renate en 2 kinderen (Yenthe &
Jens) ben ik drie jaar geleden verhuisd
van Rotterdam naar de Broekgraaf.

Vorig jaar besloot ik
dus weer te gaan
voetballen…
In de randstad heb ik tot mijn 20ste altijd
gevoetbald, onder ander bij Excelsior
Maassluis, DHC en SV Nootdorp. Dit
totdat ik mijn kruisbanden volledig
afscheurde in een duel en helaas
geopereerd moest worden. De dokter
adviseerde om na de operatie niet meer
te voetballen, zodoende destijds gestopt
met het voetbal. Tennis, golf en boksen
zijn sporten die ik heb geprobeerd, maar
nergens haalde ik zoveel voldoening uit
als dat ik altijd met voetbal heb gedaan.

Vorig jaar besloot ik dus weer te gaan
voetballen, na 15 jaar met mijn nieuwe
kruisband moest het nu toch wel weer
kunnen om een balletje te gaan trappen!
Alleen waar zou ik gaan voetballen. Mijn
maten speelden allemaal nog in
Rotterdam of Den Haag, eigenlijk speelde
mijn hele sociale leven zich nog in de
Randstad af. Maar praktisch is het niet,
iedere keer ruim 45 minuten moeten
reizen om te kunnen voetballen, dus
besloot ik om in Leerdam te gaan
voetballen.

Ik stuurde naar beide clubs een mail om
te zien waar er nog senioren werden
gezocht. De volgende middag werd ik al
gebeld door John, hij vertelde mij dat er
die avond getraind werd door de
verschillende teams en dat ik gewoon aan
kon sluiten bij de training. Diezelfde
avond stond ik op het veld bij Leerdam
Sport, na een prettig ontvangst door John
& Ton voelde ik mijzelf ook gelijk welkom
bij de andere spelers.

Ook al kende ik niemand, ik werd gelijk
goed opgevangen door iedereen en leek
het op de eerste avond al of ik hier al
jaren voetbalde. Dezelfde avond ronde ik
thuis mijn aanmelding af. Dit was een
club die goed bij mij zou passen! (Die
andere club heeft overigens nooit wat
laten horen…..zegt ook genoeg over de
sfeer en toegankelijkheid in mijn ogen).

Het afgelopen jaar heb ik met veel plezier
op de zondag gevoetbald en een aantal
keer met de zaterdag mee mogen doen.
Wat de club in mijn ogen uniek en
gezellig maakt is de onderlinge
verhouding tussen de teams. Trainen
doen de senioren elftallen gezamenlijk
en wanneer er een elftal te kort aan
spelers heeft wordt dit aangevuld door
de andere teams. Deze samenhorigheid
is iets wat je het gehele jaar voelt en ook
terug zag komen op de jaarlijkse
familiedag. Want ook dit was een feest
waarbij iedereen het gevoel heeft erbij te
horen en Leerdam Sport voelt als een
soort familie.

…ben blij dat ik hier
ben gaan voetballen
Ik ga nu mijn tweede jaar in als lid van
Leerdam Sport en ben blij dat ik hier ben
gaan voetballen en niet aan de andere
kant van het spoor. Mijn jongste (2 jaar)
moet nog even wachten en zal dan ook
zeker lid gaan worden van deze mooie
club. Zelf blijf ik nog vele jaren lid, want
met het nieuwe complex, de
gedrevenheid van de vrijwilligers en
betrokkenheid van de leden kan Leerdam
Sport enkel maar gaan groeien de
komende jaren!



WWW.PROFILETYRECENTER.NL

HYPERSPECIALIST IN BANDEN EN VELGEN
COMPLEET IN AUTO-ONDERHOUD

Leerdam, Energieweg 1  Tel. 0345 - 61 57 25

NOUT
VERKOOP | AANKOOP | TAXATIE

WEGENS SUCCES GEZOCHT:

0345-651635
WONINGEN!

WWW.VG-MAKELAARDIJ.NL



9 DE BRUG | juli 2022

Jeugdnieuws

Einde seizoen
Op het moment van schrijven is het maandag 27 juni 2022. Nog
een paar dagen en dan vindt het Oranjefestival plaats. Op die
dag mogen wij zo’n 100 kinderen begroeten. Dat wij zoveel
aanmeldingen zouden krijgen, hadden wij van tevoren niet
gedacht. Dat wij vroegtijdig een stop op de aanmeldingen
zouden moeten zetten, hadden wij van tevoren ook niet
kunnen bedenken.

Na het Oranjefestival zit het seizoen er voor onze jongens en
meiden dan ook echt op. Zelf zijn wij als jeugdbestuur nog bezig
met de voorbereidingen voor seizoen 2022/2023. Wij zijn blij
om te zien dat het aantal jeugdleden weer is toegenomen. Met
de verhuizing naar ons nieuwe complex, zijn wij klaar om
verder te groeien.

Nieuwe leden
Steeds meer jeugd weet onze mooie club te vinden. Dat vinden
wij natuurlijk ontzettend fijn om te zien! Echter, dit stelt ons
ook voor diverse uitdagingen. De meeste leeftijdsgroepen zijn
momenteel net niet groot genoeg om er twee teams van te
kunnen maken. Wij zijn ons ervan bewust dat dit ontzettend
veel vraagt van onze trainers en leiders. Ook voor de spelers,
speelsters en hun ouders is dit niet altijd een ideale situatie.
We hopen daarom dat er binnenkort nog meer aanmeldingen
van nieuwe leden komen.

Meisjesvoetbal
Een aantal weken terug werden wij benaderd door een aantal
meisjes die graag wilden voetballen. Inmiddels zitten de eerste
trainingen erop en zijn ze ingeschreven bij de KNVB. Dit jonge
team is nog in opbouw en er is nog ruimte voor meer meisjes.

Aanmelden of meer info? Stuur een mailtje naar
jeugd@leerdamsport.nl en we nemen contact met je op.

Nieuw lid jeugdbestuur
Sinds enkele weken heeft Ramon Nieuwboer zich bij het
jeugdbestuur gevoegd. Welke taken hij op zich gaat nemen is
nog niet helemaal duidelijk. Voor nu zijn wij vooral blij dat ons
kleine clubje weer is uitgebreid!

Nieuwe trainers en leiders
Voor een aantal teams zijn wij nog op zoek naar trainers en
leiders. Zo zijn wij voor JO7, JO9-2 en de kabouters nog op zoek
naar trainers en leiders. Geïnteresseerden mogen zich bij ons
melden via de mail.

Bedankt!
Wij willen graag iedereen bedanken die zich, op welke manier
dan ook, het afgelopen seizoen heeft ingezet! Fijn dat wij altijd
op ons vaste clubje vrijwilligers kunnen rekenen, maar zeker
ook fijn om te zien dat nieuwe vrijwilligers zich melden!

Bij deze willen wij ook graag onze sponsoren bedanken. Of het
nu gaat om nieuwe wedstrijdkleding, of het mede mogelijk
maken van onze evenementen, fijn dat wij altijd op JULLIE
kunnen rekenen!

Als laatste wensen wij iedereen een fijne zomer en zien wij
jullie graag volgend seizoen weer terug!

Namens de jeugdafdeling,
Lin van de Weteringh
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Leerdam Sport ’55 2 - Seizoen 21/22

Hierbij het verloop van het afgelopen seizoen zoals ik dat heb
beleefd.

Wij gingen de competitie in als Leerdam Sport 2, in dezelfde
competitie waarin we al jaren bekend waren als Leerdam Sport
3. Onze tegenstanders waren niet bekend met deze wijziging,
dus dachten een ander team aan te treffen als jaren daarvoor.
Helaas voor hen, was dit niet het geval

Waarom deze wijziging? Door het wegvallen van het officiële
2e moesten we een gat opvullen, aangezien wij het 3e waren,
was doorschuiven het meest praktisch.

We begonnen ons seizoen uit bij Beesd 2 en dit team is echt
een 2e elftal. Dat wil zeggen jongens die tegen het 1e elftal aan
zitten en ook 2x in de week trainen. Bij ons is dit niet het geval.
Wij zitten alleen qua getal dicht bij de 1, maar niet qua niveau.
En trainen? Dat wordt door het merendeel niet gedaan en door
de rest maar 1x. Dus zoals je ziet, daar zit een verschilletje.

Zo is het trouwens door de gehele competitie heen. Wij spelen
meestal tegen teams die vaker trainen dan wij en fitter/jonger
zijn. Maar dat mag de pret niet drukken! Gelukkig hebben we
genoeg ervaring in ons team zitten. Je hoeft niet altijd fitter te
zijn, maar je moet gewoon slimmer spelen. Helaas was dit
‘voordeel’ in de uitslag niet altijd terug te zien ;-) Om meer
wedstrijden te gaan winnen, zal er beter getraind moeten
worden als team. Daar zit een verbeterpunt voor volgend
seizoen.

De afgelopen seizoenen, zo ook seizoen 2021-2022 stond in het
teken van Corona. Gelukkig hebben we afgelopen seizoen wel
meer gevoetbald, dan het seizoen ervoor. Maar toch hadden,
vooral de tegenstanders, nu een mooi excuus om niet te komen
voetballen op zaterdag. De wedstrijd werd dan verzet onder
het excuus “Te weinig spelers vanwege Corona”. Wij hebben
afgelopen seizoen dit excuus nooit hoeven te gebruiken. Elke
week wisten wij een team op de been te brengen. Hier hadden
we soms wel hulp bij nodig vanuit andere elftallen. (Bedankt
mannen!!)

Hier kwam dan wel een voordeel van een 2e elftal zijn om de
hoek kijken. Wanneer een speler van het 1e meedeed, dan
voelde dat voor ons goed aan, want ja…zo werkt het tussen een
1e en 2e elftal. Het is dan heel normaal, dat er spelers wisselen
tussen deze 2 elftallen. Bij ons is dat net iets anders, maar
toch…

Het afgelopen seizoen hebben we een leuk seizoen gedraaid,
waar wij in de middenmoot zijn geëindigd, te weten de 6e
plaats.

De laatste speeldag was thuis tegen vv Lekvogels. De wedstrijd
stond in teken van het afscheid van onze medespeler Raimond
Schaay. Na 42 jaar voetballen heeft hij besloten te stoppen
vanwege drukte met het opstarten van zijn eigen bedrijf. Een
keuze die wij jammer vinden, maar begrijpen. In de kleedkamer
heeft hij een afscheidscadeau ontvangen en heeft hij een
speech gegeven. Aansluitend hadden we met elkaar een
etentje bij de WOK. Daar waren we met een selectieteam van
20 man. Als dank hebben wij onze scheidsrechter Henk
Hennekes ook uitgenodigd. Hij heeft al onze thuiswedstrijden
gefloten. In zijn dankwoord aan het einde van de avond, heeft
hij o.a. aangegeven ook komend seizoen te willen fluiten voor
ons elftal en daar zijn we super blij mee!

Aankomend seizoen, zullen wij ons weer gaan inzetten om de
naam van Leerdam Sport hoog te houden. Gelukkig zullen de
spelers die afgelopen seizoen geblesseerd waren weer
terugkeren in ons team en gaan we nieuwe spelers
verwelkomen.

Namens het 2e elftal,
Marcel Hennekes.
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Familiedag 2022

Eindelijk! De familiedag mocht weer
georganiseerd worden. Na 2 jaar op een
houtje bijten kon de familiedag
commissie, geïnspireerd door Ruud
Keinemans, eindelijk weer aan de slag.

Na weken van gedelibereer en overleg,
werd in een op ene Poolse Landdag
lijkende vergadering besloten om tóch
maar niets aan de succesformule van
vóór de Covid crisis te veranderen. Het
zou immers al spannend genoeg worden
om alle attributen en activiteiten te
huisvesten op en rondom het fantastisch
mooie nieuwe clubgebouw.

‘Slechts’ 2 velden om op te voetballen en
een dun grasstrookje daartussen voor de
buikschuifbaan en het springkussen.
Aanvankelijk dachten we 1,5 veld voor de
wedstrijden nodig te hebben en een half
veld voor het andere vertier, maar dat
idee sneuvelde als sneeuw voor een heel
warme zon, toen het letterlijk storm liep
bij de inschrijvingen. 26, jawel u leest het
goed, 26(!) teams schreven zich in.

Dat was eigenlijk ongekend en zeker
onverwacht veel, maar wel heel erg leuk.
Is dat het 1e teken van wat een nieuw
schitterend complex teweegbrengt? Dat
én het geweldige weer zorgden voor een-
wat mij betreft- onvergetelijke dag.
Zoveel voetballende mensen, zoveel
toeschouwers (ook) zorgden voor een
druk, maar prachtig geheel.

Het blijft een plezier om te zien hoe
volwassen voetballers hun eigen, maar
ook het kroost van anderen, (meer dan)
gelegenheid geven om uit te blinken in
deze wedstrijdjes. Geweldig!

Ondertussen werden er Poffertjes
gebakken, werden er gezichten
geschminkt, konden de mensen loten en
of Leerdam Sport gerelateerde artikelen
kopen, want ja, de club wil ook wat.

Na de wedstrijden werd het gezellig druk
in de kantine, maar vooral op het terras.
En onder de klanken van de zang van
René Eshuis werd het alleen maar
gezelliger. Eat your heart out, Zanger
Bas!

Vaste prik was ook de – al jaren en nog
steeds- gratis BBQ. Gelukkig waren we
goed voorbereid en hadden wij vanwege
die 26 teams en het geweldige weer,
flink ingekocht! En volgens mij genoot
iedereen ervan. Ik zag zelfs mensen met
2 broodjes in de hand waarvan er al 1
werd opgegeten, voor een 3e broodje in
de rij staan! Echt waar. Maar dat was niet
nodig, er was meer dan genoeg voor
iedereen.

Vervolgens was het tijd om de JO-14 te
huldigen. Een terechte kampioen onder
leiding van een 3-man schap (Ruud: u
kent hem vast, Johan: ook niet onbekend
en Arne: steeds bekender) die het team
al enkele jaren met veel enthousiasme
begeleiden.

Daarna werd de Jan Sleeuwenhoek
vrijwilligersprijs uitgereikt aan Chantal
Blommers, voor haar -ik mag wel zeggen-
jarenlange trouwe dienst op allerlei
vlakken. Van harte gefeliciteerd, Chantal.
Daarna was het tijd om Ruud Keinemans
in het zonnetje te zetten als initiator van
veel werkzaamheden in en om het
nieuwe, maar ook in het oude
clubgebouw. Ook daar zitten vele
manuren in.

René Eshuis stond te popelen om het
vervolgens weer over te nemen, en dat
deed hij. Het weer bleef ons goed gezind,
ook nadat de livemuziek gestopt was. Pas
ver nadat de analyse over de 2-2 van het
NL XI-tal tegen Polen achter de rug was
én de laatste Texelse Skuumkoppe leeg
waren, gingen we op zondagochtend
vroeg naar huis.

Onder dankzegging aan alle sponsoren,
op naar de volgende editie van 2023!

MvL namens de familiedagcommissie

Leerdam Sport twitterLeerdam Sport website Leerdam Sport facebook Leerdam Sport instagram
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Communicatie en Media commissie
Als eerste willen wij u weer herinneren
aan wie wij zijn en waarom we onszelf
tot leven hebben geroepen. Wij zijn de
communicatie- en mediacommissie
bestaande uit; Justin de Bruin, Kevin
Linders, Sandro Blom, Tim Kersbergen en
Desmond de Jong allemaal spelend in het
3e elftal.

De commissie is ontstaan nadat we met
het toen nog 5e tijdens de coronastop
dachten aan oplossingen om onze vrije
tijd toch nog in te vullen. Hierdoor
ontstond het idee om een eigen talkshow
te maken, ‘Tijdverdrijf met Leerdam
Sport 5’. We hebben ongelofelijk veel
plezier gehad tijdens het bedenken en
opnemen van deze show en tot onze
verbazing sloeg het ook nog aan bij het
publiek. Met maar simpelweg slap
ouwehoeren over allerlei onzin die we in
de wandelgangen hadden gehoord en
vervolgens zelf omtoverden tot een mooi
nieuwtje trokken wij als elftal de
aandacht en ontstond er zelfs positieve
aandacht vanuit andere verenigen uit de
buurt. Dit zette ons aan tot denken, we
wilde namelijk graag dat de Leerdam
Sport meer positief in het nieuws zou
komen. Om hier een start mee te maken
hebben wij tot nu toe voornamelijk een
aantal grote projecten gedaan, waar we
druk mee bezig zijn geweest. Vandaar
dat we u via deze weg een kijkje achter
de schermen willen geven.

Als eerste zijn wij begonnen met het
maken van een presentatiegids om alle
elftallen, commissies en sponsoren voor
het nieuwe seizoen te presenteren.
Hiervoor hebben wij een aantal leuke
interviews en gesprekken gevoerd om
(bijna) iedereen, die zich inzet voor onze
club, te leren kennen. Wij zijn tevreden
met het eindresultaat, maar helaas is
deze gids door omstandigheden een
aantal maanden later dan gewenst
uitgekomen in de vorm van een speciale
editie van het clubblad de brug.
Desondanks hopen wij dat u veel
leesplezier heeft beleefd.

Daarnaast zal het u ongetwijfeld niet
ontgaan zijn: Leerdam Sport bestaat
honderdtien jaar. Om dit niet zomaar
voorbij te laten gaan, hebben wij een
blijvende, tastbare herinnering de wereld
in gebracht. We hebben het hierbij
natuurlijk over de truien, die gelukkig in
grote getalen besteld zijn. Na wat kleine
leveringsproblemen hebben we dan toch
alle truien heelhuids bij de rechtmatige
eigenaar weten te krijgen. Voor ons als
commissie is het geweldig om de vele
truien te zien op de club en alle positieve
reacties gaan natuurlijk ook nooit
vervelen. Door de trui te dragen kunnen
we naar buiten toe laten zien hoe trots
we op onze club zijn!

Vanuit ons allereerst een woord van
dank voor de flexibiliteit omtrent het
omzetten van bestellingen, langere
wachttijden, etc. We hebben het graag
gedaan en zijn blij dat het allemaal goed
is gekomen! Maar, hoe komt zo’n proces
nou op gang?

Het begon allemaal op 15 januari, met
een appje van Justin. Hierin stond de
vraag of wij de maandag erna naar de
club wilden komen, voor een vergadering
omtrent het jubileum, “er waren
namelijk wat grote ideetjes”. Achteraf
bleek dat hij, samen met Desmond, al
had zitten brainstormen over het
uitbrengen van truien. Hiermee hoopten
zij een blijvende herinnering te creëren
omtrent het honderdtienjarig bestaan
van de club. Tien jaar eerder, bij het
honderdjarig bestaan, is een
vergelijkbaar idee een groot succes
gebleken.

Vrijwel direct was de gehele commissie
enthousiast en werd nagedacht over hoe
we het wilden aanpakken, wat er op de
truien moest komen en wat deze
moesten kosten. Al redelijk snel bleek
dat we allemaal heel graag wilden dat dit
plan zou slagen, maar eigenlijk hadden
we geen flauw idee hoe we dit moesten
aanpakken. Gelukkig hebben we binnen
Leerdam Sport meer knappe koppen dan
alleen de jongens van onze commissie en
zodoende konden we de hulp van John
Klok inschakelen. John kon ons, met zijn
connecties en ervaring, wegwijs maken in
het proces van het maken en uitgeven
van de truien. Het bleek dat er meer bij
kwam kijken dan simpelweg ontwerpen
en bedrukken.

Uiteindelijk is het helemaal goed
gekomen en hebben we de truien
kunnen uitgeven in de nieuwe kantine,
die op het moment van schrijven
gebruiksklaar is. Wat is ‘ie mooi hè? Wij
zijn in ieder geval van mening dat de
kantine een absolute aanwinst voor de
club is en zijn ervan overtuigd dat we
heel veel mooie herinneringen gaan
maken, van een geslaagde derde helft tot
een familiedag en, wie weet, een mooi
kampioensfeestje.

Over feestjes gesproken trouwens, ook
daarbij zit de communicatie- en
mediacommissie uiteraard niet stil.
Vanuit de club hebben wij de vraag
gekregen een feestdag te organiseren
omtrent de officiële opening van het
nieuwe gebouw. Dat doen we natuurlijk
heel graag! We gaan natuurlijk nog niet
te veel verklappen, aangezien we nog
wel iets aan de verbeelding over moeten
laten. Weet in ieder geval dat we achter
de schermen heel druk bezig zijn om er
een mooie avond van te maken. Deze
feestdag vindt plaats op 17 september en
zal worden afgesloten met een
feestavond. Ook zullen we vrijdagavond
16 september een openingsavond voor
genodigden organiseren. De komende
tijd zult u over beide dagen meer over
gaan horen, de promotiecampagne gaat
op volle toeren draaien. Wij zijn namelijk
niet voor niets de media- en
communicatiecommissie, dus we willen
op deze manier graag bijdragen aan een
positief imago van onze club! Als
commissie zijn wij in ieder geval heel
enthousiast en wij hopen u mee te
kunnen nemen in dit enthousiasme.

Als u ook uw steentje bij wil dragen aan
de feestdag op 17 september, mail ons
naar communicatie@leerdamsport.nl.
Dan zullen wij er samen voor zorgen dat
het een dag wordt om niet te vergeten!
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In gesprek met Niels Alles

Er was de afgelopen tijd bijna geen ontkomen aan. Als je naar
het gloednieuwe clubgebouw kwam had je grote kans Niels
Alles tegen het lijf te lopen. Hij was/is druk met de inrichting
van de kantine. Hij is daarbij van het begin af aan betrokken
geweest. Gaat het om kleur, stijl en aankleding dan zijn hij en
John elkaars klankbord. Dat is wat hij het liefst doet. Met elkaar
in gesprek gaan om de wensen van de klant te bespreken, wat
de mogelijkheden zijn, om zo samen tot een invulling daarvan
te komen. Het opmaken van een moodboard is een prima
hulpmiddel om de wensen van de klant qua kleur en stijl te
bepalen.

Dat hij liefde voor zijn vak heeft bleek- wat mij betreft- al uit de
resultaten van zijn arbeid. De bar, de kast, de houten tafels.
‘Het is af’, zoals je dan zegt. Maar dat is het concreet gezien,
nog niet. Hij is nog bezig om de puntjes op de ‘i’ te zetten,
waaronder een uitgifteblad tussen de bar en de kast en dit te
voorzien van ons verlichte logo. En dat geeft (jawel!) een “sexy”
uitstraling. Ook de vergadertafel en een kastenwand in de
bestuurskamer zijn nog een project van hem.

Niels is zijn loopbaan begonnen als constructiebankwerker bij
een bedrijf wat zich hoofdzakelijk richtte op het
restauratiewerk in en rondom oude gebouwen zoals kerken,
musea en andere monumentale bouwwerken.

Daarna kreeg hij de kans om te gaan werken bij een bedrijf dat
industriële verhuizingen verzorgd, nationaal en internationaal.

Na jaren reizen besloot hij terug te gaan naar zijn oude vak en
startte zijn bedrijf Alles Works in Leerdam op.

Naast het restaureren richt hij zich nu ook op het maken van
compleet nieuwe metalen producten in combinatie met hout
en glas. Zoals trappen, deuren, hekwerk en meubels.

In 6 jaar tijd is Alles Works erg gegroeid en heeft vele
restaurants, musea, hotels, kantoren en woningen mogen
voorzien van zijn handgemaakte producten.

Door de jaren heen heeft Niels een gezellig en creatief team
collega’s en toeleveranciers om hem heen verzameld waar hij
dag en nacht op kan bouwen.

Er wordt doordeweeks hard en lang gewerkt maar het moet
leuk blijven, zegt hij. “Ik vind mijn vak leuk en dan is werken
geen must, maar meer een hobby”. Maar benadrukt hij, het
weekend, met name de zaterdag is voor de kinderen. Zijn beide
kinderen voetballen, waarvan 1 bij Leerdam Sport. Hij moet
zich nog weleens in 2’en delen om ze beiden te zien spelen. Hij
vindt het mooi om te zien dat het elftal van zijn oudste zoon
Jesse al zolang bij elkaar is en samen ’opgroeit’. En dat al jaren
onder de bezielende leiding van een 3-tal leiders/trainers die
elkaar aanvullen. Wekelijks geniet hij van de betrokkenheid en
gezelligheid van de ouders langs de lijn. Hij omschrijft dat als de
gemoedelijke sfeer van Leerdam Sport, wat maakt dat hij zich
100% thuis voelt. Geen poeha of scheve gezichten als hij
bijvoorbeeld op zijn werkschoenen binnenkomt.

Zelf kan hij volgens eigen zeggen absoluut niet voetballen ook
al is hij dat tijdens het jaarlijkse familietoernooi even vergeten.

Niels is goed bezig, niet alleen met zijn bedrijf, maar ook met
sponsoring. Een banner, 2 elftallen, een bank voor buiten en de
prachtige groene indoor mat die van ‘veld tot veld’ in de gang
ligt. En oh ja, ook met de letters Leerdam Sport van het oude
toegangshek staat ook nog iets te gebeuren! We hadden al een
Niks bij Leerdam Sport, we hebben er nu ook een Alles bij. En ik
jok niet als ik zeg dat wij daar (ook) blij mee zijn!

Bedankt Niels!

John Klok / Mvl

Contact:
Fokkerstraat 11a, 4143 HJ Leerdam
06 107 475 78
info@allesworks.com
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Zoektocht

De onheilstijding van de overschrijvingen sloeg als een bom in
bij de meeste Leerdam Sporters. Totaal onverwacht, omdat er
vlak daarvoor geen aanleiding was om aan te nemen dat het
zulke vormen zou aannemen. Het leidde soms tot verhitte
discussies. Alsof het Bestuur zelf niet door zou hebben dat het
zo (3 man bestuur, en dat al een paar jaar) niet veel langer door
kan. Tel daarbij op dat je vaak dezelfde mensen in commissies
ziet of bij activiteiten, en je begrijpt dat het- even heel zwart
wit gezegd- altijd dezelfde zijn die er zijn als er iets moet
gebeuren.

Vrijwilligers: het is al jaren een issue. De vlag gaat (bijna) uit als
iemand iets in zijn vrije tijd voor de club wil doen. En dat is echt
niet alleen bij Leerdam Sport. Maar ik denk wel dat we te laat
hebben ingezien dat het zo echt niet verder kan. En natuurlijk,
achteraf is het een koe in z’n kont kijken, maar het gebrek aan
(opbouw van) jeugdteams is een echt gebrek. Geen JO-19 of
JO-17 waaruit een paar spelers doorstromen naar de senioren
en/of A-selectie, betekent ieder jaar weer opnieuw naar (vaak)
spelers zonder echte binding met Leerdam Sport, die
vervolgens weer vertrekken omdat de trainingsopkomst
waardeloos is, of anderszins. En de zoektocht begint opnieuw.
En sinds een jaar of 3 komt dat ook nog eens op het bordje van
1 persoon terecht. Dat kan echt niet. Zo’n zoektocht is echt ‘a
hell of a job’. Tientallen (!) spelers passeren de revue en je bent
blij als er 3 of 4 komen. En ik weet toevallig dat hij in de jaren
daarvoor zo ongeveer in z’n eentje het 2e elftal in de lucht
hield. Hij was/is z’n gewicht in goud waard. Voor Leerdam
Sport.

Aan hadden we maar, hebben we niets, dus kijk ik niet teveel
terug, maar ergens hebben we de verkeerde afslag genomen.
Echte focus op de jeugd is niet gelukt. Het opheffen van JO-19
om het 2e in leven te houden is een sprekend voorbeeld. Dat is
ronduit niet geslaagd.

Volgens mij zitten we financieel goed. We zijn zelden echt rijk
geweest, maar overall slaagt de penningmeester erin om de
boot, niet zee, maar IJsselmeer waardig te houden. Maar het is
echt wel 2 voor 12 als het om spelerspotentieel en de toekomst
gaat. Daar ligt echt een taak. Ik heb mij laten vertellen dat dat
nu ook bij andere mensen helder is geworden. En zij hebben
actie ondernomen. Hoe zich dat gaat ontvouwen is nu nog niet
helder. Eerst inventariseren, wie waar op welke plek nodig is,
maar vooral de A-selectie weer rond krijgen. Gelukkig staan een
paar deuren op een kier, en is er hoop dat vertrokken spelers
op hun schreden terugkeren. Als dat gebeurt, en het zicht
daarop is echt hoopvol, dan is de focus vervolgens gericht op
de jeugd, teneinde te trachten te waarborgen dat we uit eigen
potentieel kunnen putten. Ik loop nu erg op de muziek vooruit,
zelfs als ik zeg dat ik er goede hoop op heb dat deze groep ook
anderen aanwakkert en enthousiast maakt. Er moet echt iets
gebeuren, dat klinkt vaag, maar we zijn niet 2025 proof. Om het
zo te zeggen. Ik ga hier niet meer vragen of u nog iets wil doen
voor de club, dat is al zo vaak gedaan. Maar als u (niet geheel)
toevallig persoonlijk benaderd wordt, dan is dat niet voor niets.
Zoals mijn oude 3e elftal leider, ‘oude’ Jan Niks zei: Met elkaar
en voor elkaar!!

De Familiedag bewees dat we best nog aantrekkingskracht
hebben, en dat moeten we omzetten in een vervolg. En
gisteren (vandaag is het 22/06) hoorde ik dat er op de
Oranjedagen zo’n 90 voetballertjes verwacht worden. Dat is
ook een prima signaal. Ik zou zeggen leg de
inschrijvingsformulieren maar klaar!!

Bernardus

___________________________________________________________________________________________________________

Ja of Nee
Naam: Dick Kruijs

Elftal: Trainen en 7x7.
Positie: Middenveld

Voetbalt sinds 1972 bij Leerdam Sport ‘55

01. Alles goed?
02. Geniet je van de dingen om je heen?
03. Heb je het nog naar je zin bij Leerdam sport?
04. Kunstgras?
05. Word het nog wat met Leerdam Sport?
06. Moet er meer 7x7 voetbal komen?
07. Donderdagavond trainen?
08. Zondagochtend trainen?

Ja
Ja
Ja
Ja
Ja
Nee
Ja
Ja

09. Beweegt Ton van Lent tijdens het voetballen?
10. Ben je wel eens geraakt door de bakker van Bagdad?
11. Kan jij beter voetballen dan Jaco Brongers?
12. Ben jij altijd de ‘Match of de man’?
13. Is Adrie het dan met je eens?
14. Moet Ruud voor altijd achter de bar op donderdag?
15. Drink je wel eens cola?
16. Heb je 100% de waarheid verteld bij deze vragen?

Ja
Ja
Ja
Ja
Nee
Ja
Ja
JA
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Van de Sponsorcommissie

Vanuit de sponsorcommissie zijn er diverse activiteiten
ondernomen om tot activiteiten en inkomsten te komen.

In de eerste plaats vermelden we de "leerdamsport
wereldbeker Bokalen" die wij t.b.v. het 110-jarig bestaan
hebben laten maken door meester glasmaker Marco Lopulalan.
Hiervan zijn 29 bokalen verkocht die dankzij de medewerking
van Marco een mooi nettoresultaat hebben opgebracht.
Dankzij deze opbrengst en een bijdrage van M.S.E. kon er
tijdens de viering van het jubileumfeest een koud buffet aan
leden, sponsoren en sympathisanten worden aangeboden.

Tevens zijn er aantal "banners" rond ons kunstgrasveld
geplaatst waarvan een aantal straks naar ons hoofdveld
verhuizen o.a. de grote banner van de stichting Darius. Deze
stichting heeft een aanzienlijk bedrag geschonken voor de
inrichting van de kantine. Vooral de bar en de tafels, die
gemaakt zijn door onze sponsor "Niels Alles" geven een
geweldige uitstraling en krijgen veel lof. Daarnaast bedanken
wij Piet Verhoeks, Ben van Sloten, M.S.E. en Partyverhuur
Leerdam voor de sponsoring van de koelcel, het terras
meubilair, de kast voor de bestuurskamer en een tafelblad voor
op het biljart.

Daarbij is veel zelfwerkzaamheid verricht door velen voor het
aankleden van de kleedkamers met het materiaal van
"Hermeta". Een belangrijke medewerker hierbij was Ismet
Gokdemir, die samen met Teus Kleyn vele uren heeft geholpen
in het nieuwe clubgebouw. Daarnaast schonk Hermeta een
tassenrek.

Helaas hebben we ook met fikse tegenslag te kampen gehad.
De natuur heeft ons het gehele traject tegengewerkt. Eerder
waren voor ons de vleermuis en de kikker niet welgevallig, nu
was het de wind. Door een wel erg stevige zuidwester (storm)
werden een tiental "banners" van de hekken geblazen.
Gelukkig heeft de gemeente ons hiervoor gecompenseerd.

Nieuwe "banners" zijn geplaatst van:
-ESSO tankstation, parallelweg
- F.W. Zillig BV Loodgieters/Installatiebedrijf, Gorinchem
-Delta glasvezel
-VGM makelaardij, Rumpt
-CV en Warmtepomp B.V., Vaillant, Haaften

Wanneer het hoofdveld gereed is komen daar de volgende
banners:
-Hermeta
-Sonac Vuren B.V.
-Juwelier Stift (2e banner)
-Tandartspraktijk Leerdam
-Leerdam trans en -schoonmaakbedrijf van Schaik.

Partyverhuur Leerdam heeft shirts gesponsord aan ons 3e team
en Niels Alles heeft aan 2 jeugdteams shirtjes geschonken.
Het Europaplein zal het nieuwe scorebord op het nieuwe
hoofdveld sponsoren.
Wij bedanken Adrie Kleppe en alle winkels van het Europaplein
voor deze ondersteuning.
"oud" speler Eddie de Keyzer heeft 4 Derby star ballen
geschonken.
Met “Thuis in van den Berg” zijn we in overleg over wat zij gaan
sponsoren.
Ook verwelkomen wij Raymond van Driel weer als sponsor van
onze vereniging.
Tot zover de activiteiten en resultaten van de
sponsorcommissie.

Namens de partnercommissie
Wil Sleeuwits.

___________________________________________________________________________________________________________

Bezoek eens onze website op
http://www.leerdamsport.nl/

https://www.facebook.com/leerdamsport
Of volg ons via twitter tijdens de wedstrijden: https://twitter.com/leerdamsport
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JUBILEUM
Medio vorig jaar werd ik er door de
redactie op gewezen dat ik met mijn
eerstvolgende column mijn 5-jarig
jubileum mag vieren. Hiermee loop ik
natuurlijk nog achter op mijn collega-
columnist Bernardus, die al veel langer
de leden voorziet van zijn frisse kijk op
alles wat er rondom onze club plaats
vindt. Maar toch, een klein beetje trots is
wel op zijn plaats. Het is altijd een
genoegen om een artikel voor De Brug te
mogen schrijven. Met dit “jubileum” is
het ook goed om eens terug te kijken wat
ik al die jaren heb geschreven.

Seizoen 2016/2017
Het begon allemaal met een open brief
aan Bernardus. Hierin kwam ik met het
idee om jaarlijks een vrijwilliger van het
jaar te kiezen. Het is mooi om te zien dat
dit nu ook jaarlijks plaats vindt. Met het
artikel “Sluimerende macht” liet ik
merken zowel positief als kritisch in de
toekomst te gaan schrijven. Ik voelde
mee met de oproep van de voorzitter om
meer vrijwilligers binnen de club te
krijgen. In “Fenomeen” probeerde ik ons
toenmalige spits Kadeem Pantophlet
voor de club te behouden. Dat was geen
succes, drie maanden later vertrok hij
naar Theole.

Ik ben wel nieuwsgierig
hoe de meningen van
buitenstaanders
vandaag de dag zullen
zijn.
Seizoen 2017/2018
Met “Utrecht” (een verhaal over onze
Utrechtse trainers) kreeg ik uit
onverwachte hoek een compliment.
Oud-trainer Addie Verweij kon wel
waarderen wat ik over hem schreef. Ik
werd echter ook door de toenmalige
Technische Commissie op mijn plaats
gezet vanwege mijn opmerking over oud-
trainer Danny Zinhagel, dat hij zijn
grootste succes bij het sollicitatiegesprek
behaalde. Ik had dit humoristisch
bedoeld, maar de Technische Commissie
had zeker een punt.

“Tribune” was één en al nostalgie. Ik heb
begrepen dat mevrouw Usmany
daadwerkelijk het bord met de letter “E“
van de oude tribune van het
hoofdbestuur heeft gekregen, een mooi
gebaar. Het artikel “Dialoog”, een
scherpe, fictieve dialoog tussen vader en
zoon uit een Leerdam Sport-familie werd
zowel positief als negatief ontvangen. Ik
vond echt dat ik zowel de positieve als
negatieve verrichtingen binnen onze club
moest benoemen.

Met “Tussenstand”
heb ik veel leden
tegen de schenen
geschopt.
Seizoen 2018/2019
Mijn veruit slechtste artikel was “Fair
Play”. Dat is mijn bescheiden mening,
hoewel het idee om scheidsrechters van
de uitspelende ploeg te laten fluiten, nog
niet eens zo slecht is. In “Icoon” stelde ik
mijzelf de vraag wie een icoon in onze
Leerdam Sport-familie zou kunnen zijn. Ik
vond en vind dat Pim van Dam die
benaming het meest benaderd. Het is
altijd leuke gespreksstof om hierover met
een willekeurige Leerdam Sport-
supporter over te praten. Met
“Tussenstand” heb ik veel leden tegen de
schenen geschopt. Het was echter ook
een periode dat er veel mis ging binnen
onze vereniging. Ik ben blij dat de
redactie deze column toch heeft
geplaatst, ondanks dat het niet altijd leuk
is dat sponsors dit lezen. Ik ben er echter
van overtuigd dat sponsors dit wel
begrijpen. Zij leggen ook hun ziel en
zaligheid in hun bedrijf en ook daar zal
het niet altijd zo gaan als het moet gaan.
Openheid, eerlijkheid en de dialoog
aangaan zijn dan de zalvende factoren
om alles te verbeteren. Het meeste
plezier heb ik beleefd aan de
voorbereiding en het schrijven van de
column “Een bijzonder clubmens” over
ons lid Arne van Voorst. Bronnen
vertellen mij dat Arne nog steeds
zoekende is wie er zoveel over hem heeft
geschreven.

Seizoen 2019/2020
Het woord nostalgie is al gevallen. Ik hou
er van om oude herinneringen in mijn
columns op te halen, dat bewijzen “De
Brug” en “Clublied” ook weer. Hoewel
wij als club vooruit moet blijven kijken,
vind ik het heerlijk om over de oude
tijden te schrijven. Met
“Contractverlenging of toch niet” raakte
ik een hele gevoelige snaar bij veel leden,
niet op de laatste plaats bij de
hoofdpersonen (hoofdtrainer en Hoofd
Technische Commissie) zelf. Ik was bang
voor belangenverstrengeling, terwijl ik
dit schreef. Gelukkig is het daar niet van
gekomen. Hoewel de toenmalige
hoofdtrainer Yoni Sahertian zijn
trainersloopbaan elders heeft
voortgezet, is Hoofd Technische
Commissie Paulo Lopulalan zijn taken
blijven uitoefenen. Gelukkig maar!

Seizoen 2020/2021
Hoe leuk was het om met een aantal
personen te discussiëren wat het Beste
Leerdam Sport-elftal aller tijden moest
zijn en dit te verwoorden in een artikel in
ons clubblad. Ik hoop dat u ook van deze
discussie heeft genoten. Een enkele
buitenstaander was het niet eens met
een aantal namen, maar juist daarom
kwam ik met het idee om bijvoorbeeld
tijdens dit jubileumjaar het elftal te laten
samenstellen door alle leden. Tenslotte
liet “Houten Bankjes” zien hoe in het
verleden door iemand van buitenaf naar
Leerdam Sport werd gekeken. Ik ben wel
nieuwsgierig hoe de meningen van
buitenstaanders vandaag de dag zullen
zijn.

Huidig seizoen 2021/2022
Ik kijk er weer naar uit om een nieuwe
column voor de volgende editie van De
Brug te schrijven, maar zit u er eigenlijk
wel op te wachten?

Laat het eens weten aan één van de
redactieleden!

Daan Ruis



Steengoede

Sierbestrating
Waar begint u bij de aanleg van 

een nieuwe tuin ?
Bij Steenplaza Frans de Bruyn 

in Lexmond.

Sierbestrating 
Keramiek
Natuursteen
Stapelelementen
Grind en split
Tuinverlichting
Tuinhout
Tuinverblijven
Vijverbenodigdheden

De allernieuwste tips, trends en 
materialen. Kom langs, wij hebben 
altijd acties en aanbiedingen!

5000 m2
showtuin

Hier slaa
g je altij

d !

Nieuwe Rijksweg 130
4128 BP Lexmond

(0347) 342 150

info@fransdebruyn.nl

www.fransdebruyn.nl
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Fantasie team: Johan Teuling

Beste leerdamsport vrienden.

Dank je wel Erwin dat ik een
Fantasieteam mag samenstellen van ons
aller Leerdam Sport.

Jeetje, je hebt me wel aan het denken
gezet met je vraag. Hierdoor kwam wel
heel veel humor, historie en fantastische
herinneringen van deze mooie
voetbalclub naar boven. Maar het is me
uiteindelijk gelukt.

Als eerste wil ik wel het elftal benoemen
waar we historie mee hebben
geschreven. Als één van de beste
jeugdteams (mijn mening) van
leerdamsport. Het D1 elftal met als
trainers Peter Opijnen en Aart van
Beusekom en spelers René Bogert, Edwin
de Rooy, Ron Stutz, Edward Sijahailatua,
Ron Kool, Johan Teuling, Dick de Jong,
Leon Baars, Gijsbert Baars, Henry v
Bruchem, Leonard Wutun en Ilco
Biemans.

Dan nu de opstelling van Leerdam Sport
wat me het meest is bijgebleven aan
mooie herinneringen. Zonder spelers
tekort te doen is hem dit geworden. Om
in trainerstaal te spreken in wat voor
systeem we gaan spelen met dit team
heb ik op alle posities meerdere spelers
ingevuld en mogen de lezers zelf invullen
wat het basisteam is.

      Peter Vink     Pim van Dam  Aart van Beusekom

        Dick kruijs    Peter Opijnen     Louis Tuasuun

      Vico Vink  Wim Vendelbosch  Addy Kleijn  René Kuit

     Ton Boei

Keepers:
Ton Boei, Ridvan Elmaci, Peter Opijnen.

Rechter verdedigers:
René Kuit, Erwin Niks, Jeffrey v Bruchem.
Centrale verdedigers: Wim Vendelbosch, Addy
Kleijn, Otto v d Plaat, Wim Jacobs.

Linker verdedigers:
Vico Vink, Chris Tahya, Jan Cramer.

Linker middenvelders:
Dick kruijs, Evert jan Wildner, Robert Usmany.

Centrale middenvelders:
Peter Opijnen, August Usmany,
Ashraf Chentouf.

Rechter middenvelders:
Louis Tuasuun, Akram Chentouf,
Emory Usmany.

Linker aanvallers:
Peter Vink, Sam Papilaya, Leon de Bruin.

Spitsen:
Pim van Dam, Ray Kant, Luuk Tromp.

Rechter aanvallers:
Aart van Beusekom, Bert Gozems,
Martin de Vos.

Trainers:
Pim van Dam, Cor Hildebrand, Jan de Bruin en
Pavlov.

Mijn eigen fantasie team is de eerste naam van
elke linie.

Ik geef het stokje door aan Dick Kruijs.

Met rood-witte groetjes Johan Teuling.
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Uit de oude doos

Leerdam Sport ’55, zaterdag 1: Kampioen-1975

Leerdam Sport ’55, jeugdelftal 1972
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